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Projekt        

RM.0002.6.2024 

Protokół nr VI/2024 

z obrad VI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 25 września 2024 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22, 95-030 Rzgów 

 

Ad.1.  

Obrady VI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:02 Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Rzgowie Jarosław Świerczyński. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza 

Kamińskiego, Z-cę Burmistrza Monikę Pawlik, Skarbnika Miasta Annę Czarnocką, 

Komendanta Komisariatu Policji w Rzgowie, Kierowników Referatów z Urzędu Miejskiego  

i jednostek organizacyjnych gminy Rzgów, sołtysów oraz poinformował, że obrady VI sesji są 

transmitowane na żywo, natomiast nagranie z obrad sesji jest utrwalane i udostępniane w 

Internecie.    

 

Obsługę prawną zapewniał radca prawny Leopold Ciesielski.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Jarosław Świerczyński poinformował, że na 

ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 13 radnych i stwierdził prawomocność 

obrad. Nieobecni: radny Zbigniew Waprzko (dotarł później), radny Przemysław Szczech. Lista 

obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił 

na sekretarza obrad kandydaturę radnego Pawła Redzynię.  

W głosowaniu: 12 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Pawła Redzynię. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Kordian Skalski, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski  

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Przemysław Szczech, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie VI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 
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7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej wraz z 

radnymi. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części m. Rzgowa (działki o nr ewid. 892, 893, 

894, 895/1, 895/2, 896/1, 896/2, 897/1, 897/2, 1202, 1203, 1204, 1205/2, 1205/1, 1166, 

1165, 1164, 1163, 1162, 1161, 2179/1, 2179/2, 2179/3, 2179/4, 2179/5, 2179/6, 2180, 

2181, część działki nr 898 i 1201). (DRUK 1) 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Rzgów ograniczonej 

ul. Pabianicką, Krasickiego, Dąbrowskiego i Katowicką. (DRUK 2) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia dokumentu pn. „Założenia do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Rzgów – 

opracowanie na lata 2011-2026. Aktualizacja”. (DRUK 3) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu 

Niskoemisyjnego dla Gminy Rzgów na lata 2025-2028” – AKTUALIZACJA. (DRUK 

4) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2024-2034. (DRUK 5) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2024. 

(DRUK 6) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie wyrażenia zgody na nabycie niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej – działki nr 49/3 w obrębie Starowa Góra. (DRUK 7) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rzgowie. (DRUK 8) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Guzewie. (DRUK 9) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi skargi na uchwałę Nr XLVI/459/2022 Rady Miejskiej 

w Rzgowie z dnia 30 marca 2022 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Kalinko-Morgi. (DRUK 10) 

18. Komunikaty, sprawy różne.  

19. Zamknięcie VI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Prudnik w 2024r. 

(DRUK 11) 

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza 

Rzgowa o wprowadzenie DRUKU 11 do porządku obrad. 

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów przyjęła wniosek Burmistrza Rzgowa i wprowadziła 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Prudnik w 2024 r. 

do porządku obrad sesji.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Przemysław Szczech, Zbigniew Waprzko 
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Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie VI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej wraz z 

radnymi. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części m. Rzgowa (działki o nr ewid. 892, 893, 

894, 895/1, 895/2, 896/1, 896/2, 897/1, 897/2, 1202, 1203, 1204, 1205/2, 1205/1, 1166, 

1165, 1164, 1163, 1162, 1161, 2179/1, 2179/2, 2179/3, 2179/4, 2179/5, 2179/6, 2180, 

2181, część działki nr 898 i 1201). (DRUK 1) 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Rzgów ograniczonej 

ul. Pabianicką, Krasickiego, Dąbrowskiego i Katowicką. (DRUK 2) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia dokumentu pn. „Założenia do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Rzgów – 

opracowanie na lata 2011-2026. Aktualizacja”. (DRUK 3) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu 

Niskoemisyjnego dla Gminy Rzgów na lata 2025-2028” – AKTUALIZACJA. (DRUK 

4) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2024-2034. (DRUK 5) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy 

Prudnik w 2024 r. (DRUK 11) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2024. 

(DRUK 6) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie wyrażenia zgody na nabycie niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej – działki nr 49/3 w obrębie Starowa Góra. (DRUK 7) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rzgowie. (DRUK 8) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Guzewie. (DRUK 9) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi skargi na uchwałę Nr XLVI/459/2022 Rady Miejskiej 

w Rzgowie z dnia 30 marca 2022 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Kalinko-Morgi. (DRUK 10) 

19. Komunikaty, sprawy różne.  

20. Zamknięcie VI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5. 

Informacje o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów przedstawił Komendant Komisariatu Policji 

w Rzgowie podinsp. Tomasz Konopka. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Radny Mariusz Nadrowski poprosił o patrol policji na odcinku Prawda – Czyżeminek w 

związku z nadmierną prędkością kierowców.  

Radna Justyna Łuczyńska zapytała czy w okresie międzysesyjnym miała miejsce napaść w 

parku w Rzgowie. 

Komendant wyjaśniał, że nie miał takiego zgłoszenia.  

Radna Rady Powiatu Marta Stasiak zapytała czy zostały ujęci wszyscy sprawcy kradzieży 

pieniędzy narodowości gruzińskiej.   

Komendant powiedział, że tożsamości są znane i trwają poszukiwania tych osób.  
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Radny Stanisław Zaborowski zapytał na jakim etapie jest sprawa zdewastowanych ławek na 

boisku sportowym przy ul. Żwirowej w Starowej Górze. 

Komendant powiedział, że postępowanie jest w toku.  

 

Komendant Komisariatu Policji w Rzgowie podinsp. Tomasz Konopka poinformował, że 

opuszcza Komisariat Policji w Rzgowie, ponieważ został oddelegowany do innej jednostki 

Policji. Komendant podziękował władzą Gminy Rzgów za współpracę przez ostatnie lata.  

 

Ad.6. 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej przedstawił Burmistrz Rzgowa Mateusz 

Kamiński. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Na sesji pojawiały się przedstawicielki Zespołu Pieśni i Tańca „Rzgowianie”. Burmistrz 

podziękował Zespołowi za piękny występ na Dożynkach Gminnych w Starowej Górze.   

Przedstawicielki ZPiT „Rzgowianie” podziękowały za prezent od radnych w postaci wianków, 

które zostały wręczone podczas Dożynek Gminnych w Starowej Górze. Prezent świadczy o 

zainteresowaniu zespołem i wychodzeniu naprzeciw jego potrzebom. Przedstawicielki 

serdecznie zaprosiły na zbliżający się jubileusz 40-lecia Zespołu, który odbędzie się 30-31 maja 

2025 r.    

Radna Kamila Kuźnicka dodała, że wianki powstały bez konsultacji i bardzo się cieszy, że 

okazały się trafionym prezentem. Radna podziękowała również za uświetnienia Dożynek w 

Starowej Górze.  

 

Ad.7. 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poinformował, co działo się w Radzie Miejskiej 

w okresie międzysesyjnym.  

 

Ad.8. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

W związku z tym, iż wpłynęły uwagi do mpzp, które nie zostały nieuwzględnione przez 

Burmistrza Rzgowa, Rada Miejska w Rzgowie zobowiązana jest do zajęcia własnego 

stanowiska w sprawie uwag. Uwagi zostały szczegółowo omówione na posiedzeniu Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie 

przyjęcia stanowiska Burmistrza Rzgowa dotyczącego nieuwzględnienia uwagi nr 1 do planu. 

(pierwsze wyłożenie). 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wskazanego wyżej wniosku.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, 

Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, 

Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Przemysław Szczech, Stanisław Zaborowski 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie 

przyjęcia stanowiska Burmistrza Rzgowa dotyczącego nieuwzględnienia uwagi nr 2 do planu. 

(pierwsze wyłożenie). 
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Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wskazanego wyżej wniosku.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, 

Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, 

Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Przemysław Szczech, Stanisław Zaborowski 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie 

przyjęcia stanowiska Burmistrza Rzgowa dotyczącego nieuwzględnienia uwag od nr 3 do nr 15 

do planu. (pierwsze wyłożenie). 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wskazanego wyżej wniosku.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, 

Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, 

Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Przemysław Szczech, Stanisław Zaborowski 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie 

przyjęcia stanowiska Burmistrza Rzgowa dotyczącego nieuwzględnienia uwagi nr 1 do planu. 

(drugie wyłożenie). 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wskazanego wyżej wniosku.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Przemysław Szczech, Stanisław Zaborowski 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie 

przyjęcia stanowiska Burmistrza Rzgowa dotyczącego nieuwzględnienia uwagi nr 2 do planu. 

(drugie wyłożenie). 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wskazanego wyżej wniosku.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 
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Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Przemysław Szczech, Stanisław Zaborowski 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr VI/39/2024 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części m. Rzgowa (działki o nr ewid. 892, 893, 894, 

895/1, 895/2, 896/1, 896/2, 897/1, 897/2, 1202, 1203, 1204, 1205/2, 1205/1, 1166, 1165, 1164, 

1163, 1162, 1161, 2179/1, 2179/2, 2179/3, 2179/4, 2179/5, 2179/6, 2180, 2181, część działki 

nr 898 i 1201). 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Przemysław Szczech, Stanisław Zaborowski 

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poinformował, że delegacja z Sianowa dotarła do 

Urzędu w związku z czym ogłosił przerwę do godz. 11.30.  

 

Ad.9. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr VI/40/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Rzgów 

ograniczonej ul. Pabianicką, Krasickiego, Dąbrowskiego i Katowicką. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski  

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Przemysław Szczech, Łukasz Wiktorowicz 

 

Ad.10.  

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały VI/41/2024 w sprawie przyjęcia dokumentu pn. 
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„Założenia do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla 

Gminy Rzgów – opracowanie na lata 2011-2026. Aktualizacja”. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski  

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Przemysław Szczech, Łukasz Wiktorowicz 

 

Ad.11.  

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały VI/42/2024 w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu 

Niskoemisyjnego dla Gminy Rzgów na lata 2025-2028” – AKTUALIZACJA. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski  

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Przemysław Szczech, Łukasz Wiktorowicz 

 

Ad.12. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały VI/43/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rzgów na lata 2024-2034. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski  

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Przemysław Szczech, Łukasz Wiktorowicz 

 

Ad.13. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  
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W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały VI/44/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Gminy Prudnik w 2024 r. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski  

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Przemysław Szczech, Łukasz Wiktorowicz 

 

Ad.14. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski powiedział, że Burmistrz dużo mówi o strategii i 

podejściu strategicznym, ale nie do końca wie na czym to polega. Strategia to wybieganie w 

przyszłość a Burmistrz działa tu i teraz. Na dzisiejszej sesji przedstawiono Radzie propozycję 

zmiany w budżecie zwiększenia o 100 tys. zł na wykonanie koncepcji rozwoju sieci 

kanalizacyjnej w gm. Rzgów, pomimo, że 30.09.2021 r. radny Kordian Skalski złożył wnioski 

do Strategii Rozwoju Gminy Rzgów na lata 2021-2030, gdzie wnioskował o tworzenie 

projektów kanalizacyjnych i drogowych w strefie aktywności gospodarczej, ale na tamtym 

etapie to nie zostało rozpatrzone pozytywnie. Stracono w tej kwestii 3 lata i wiele 

dofinansowań.   

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński powiedział, że na zebraniu wiejskim w 

Gospodarzu mówiono o wykonaniu tej koncepcji również dla Gospodarza.  

Burmistrz Rzgowa dodał, że to radni w 2022 r. przegłosowali Strategie Rozwoju Gminy Rzgów 

na lata 2021-2030.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały VI/45/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów 

na rok 2024. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Jarosław Świerczyński, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa 

 

Ad.15. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

Radna Kamila Kuźnicka zapytała czy radni zdają sobie sprawę jakie są ceny za m2 działki w 

Starowej Górze. Radna zapytała jakie są plany na tą działkę. 

Radny Stanisław Zaborowski powiedział, że działka jest na terenach rekreacyjnych i 

posłużyłaby m.in. jako parking.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  
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W głosowaniu – 5 „za”, 6 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o nieprzyjęciu Uchwały VI/    /2024 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

niezabudowanej nieruchomości gruntowej – działki nr 49/3 w obrębie Starowa Góra. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (5 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Zbigniew Waprzko, Stanisław 

Zaborowski  

„PRZECIW” (6 radnych) 

Wioletta Bednarska, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Paweł Redzynia, Kordian 

Skalski, Jarosław Świerczyński 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Łukasz Wiktorowicz 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa 

 

Ad.16. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr VI/46/2024 w sprawie nadania nazwy ulicy  

w Rzgowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, 

Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Przemysław Szczech 

 

Ad.17. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr VI/47/2024 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Guzewie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, 

Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Przemysław Szczech 
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Ad.18. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr VI/48/2024 w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi na uchwałę Nr XLVI/459/2022 

Rady Miejskiej w Rzgowie z dnia 30 marca 2022 r. w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Kalinko-Morgi. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, 

Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, 

Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski  

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Łukasz Wiktorowicz 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Przemysław Szczech 

 

Ad.19. 

Radny Zbigniew Waprzko zapytał dlaczego radni byli przeciw podjęciu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie niezabudowanej nieruchomości gruntowej – działki nr 49/3 w 

obrębie Starowa Góra, szczególnie dwójka radnych ze Starowej Góry. Radny prosi o 

uzasadnienie tej decyzji.  

Radna Kamila Kuźnicka powiedziała, że nie była przeciw. Ponadto radna dodała, że 

priorytetem nie są cele rekreacyjne w Starowej Górze, a cele publiczne.  

Wiceprzewodniczący rady Paweł Redzynia powiedział, że gmina nie powinna kupować tak 

drogich działek pod rekreację czy parking.   

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zapytał jak wygląda sytuacja z firmą Skalec, czy 

jest jakaś reakcja ze strony tej firmy na pisma Urzędu.  

Inspektor ds. ochrony środowiska i ekologii Aleksandra Chuda odpowiedziała, że nie ma żadnej 

odpowiedzi ze strony firmy na pisma Urzędu. 

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zapytał czy wiadomo ile terenu utwardziła firma i 

czy nie podlega to pod wydanie decyzji środowiskowej.  

Inspektor ds. ochrony środowiska i ekologii Aleksandra Chuda odpowiedziała, że nie ma 

informacji ze strony firmy jaka powierzchnia została utwardzona.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zapytał czy Urząd prowadzi działania w celu 

ustalenia tej powierzchni.  

Burmistrz wyjaśnił, że zostało skierowane pismo do Starosty, który prowadzi uprzednią 

kontrolę pozwolenia na budowę oraz skierowano pismo do Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego i Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska.      

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski poprosił o szczegółowe odpowiadanie na jego 

zapytania i interpelacje w sprawie tej firmy. 

Wiceprzewodniczący rady Paweł Redzynia odniósł się do nowych wymagań dotyczących 

procedury funduszu sołeckiego, mianowicie potrzeby sporządzania kosztorysów 

realizowanych zadań. Wiceprzewodniczący rady prosi o przygotowanie innej prostszej wersji 

przygotowywania funduszy sołeckich.  

Burmistrz rozumie że sporządzanie kosztorysów jest uciążliwe i na pewno zanim zrealizowany 

zostanie fundusz będzie już niekatulany, ale są to wytyczne z Najwyższy Izby Kontroli i należy 
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się do nich stosować. Po zakończeniu kontroli Urząd będzie starał się wypracować najlepszą 

formułę realizacji funduszy sołeckich.    

Radna Wioletta Bednarska zapytała kiedy odbędzie spotkanie z GDDKiA w sprawie drogi 714.  

Burmistrz powiedział, że spotkanie będzie zamknięte i tylko dla organu wykonawczego, bez 

udziału innych osób. Spotkanie odbędzie się 26.09.2024 r. o wynikach Burmistrz poinformuje 

Radę.   

Radna Kamila Kuźnicka odniosła się do projektu uchwały, który nie został podjęty przez Radę, 

mianowicie do wyrażenia zgody na zakup działki w Starowej Górze. Radna nie ukrywa, że w 

Starowej Górze brakuje miejsca pod zabudowę na cele publiczne, m.in. na żłobek czy 

przedszkole, a nie pod rekreację.  

Wiceprzewodniczący rady Paweł Redzynia powiedział, że niegospodarne jest kupowanie 

działki która kosztuje 500 zł za metr a potem robienie na niej parkingu, który będzie obsługiwał 

plac zabaw.  

Radna Justyna Łuczyńska dodała, że radni na komisji zadawali różne pytanie dotyczące zakupu 

tej działki, ale nie zostało to wyjaśnione w taki sposób ,aby przekonać radnych do zagłosowania 

nad tym projektem.  

Radny Stanisław Zaborowski powiedział, że ta decyzja była konsultowana z mieszkańcami 

Starowej Góry, a ponadto cel zakupu nie został jeszcze sprecyzowany.  

Radny Łukasz Wiktorowicz poruszył sprawę ciągłych awarii wozu asenizacyjnego. 

Mieszkańcy skarżą się na bardzo częste awarie.  

Burmistrz powiedział, że sprawa jest analizowana. Jednakże przypomniał, że jest wielu 

prywatnych przedsiębiorców świadczących usługi asenizacyjne na terenie gminy.   

 

Ad.20. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński 

o godz. 13:23 zamknął obrady VI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad VI sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu  

i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2024-2029, rok 2024.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 

  

 

 

http://www.rzgow.pl/

